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Abstract (en)
In a slab for false floors, in which load-transmitting, square floor slabs are laid on vertical, adjustable supports at the upper end, provision is made,
for increased loading on the one hand and a free air passage on the other hand, for each slab (1) to consist of a plurality of approximately C-
shaped metal sections (2) extending parallel at a distance from one another, which metal sections are open on the underside (6) and have parallel,
transversely extending cutouts (7) on the upper side and are braced to one another via bolts (3), passed through transversely, with spacer sleeves
(10). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Platte für Doppelböden, bei denen auf vertikalen, verstellbaren Stützen am oberen Ende lastabtragende, quadratische Bodenplatten
aufgelegt sind, ist für eine erhöhte Belastung einerseits und einen freien Luftdurchtritt andererseits erfindungsgemäß vorgesehen, daß jede Platte
(1) aus mehreren, parallel mit Abstand zueinander verlaufenden, angenähert C-förmigen Metallprofilen (2) besteht, die auf der Unterseite (6) offen
sind und auf der Oberseite parallele, querverlaufende Ausschnitte (7) aufweisen und über quer durchgesteckte Bolzen (3) mit Abstandshalter-Hülsen
(10) miteinander verspannt sind.
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